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EDITORIAL. Prea puţin, prea târziu, prea prost

Stadiul de execuţie al lucrărilor 
la podul din Budila este de 51% 
Totuși, în această perioadă ar fi trebuit ca podul să fie dat în folosinţă,  
după cum anunţau anul trecut cei responsabili

Acestea sunt observaţiile preşedintelui USR faţă de manifestarea de coeziune gu-
vernamentală, penibilă altfel, afişată public de miniştrii premierului Ciucă cu ocazia 
prezentării programului „Sprijin pentru România”. Un program menit să-i ajute pe 
românii cu venituri modeste într-o perioadă greu de gestionat din lefuri minime şi 
pensii minore.  

Da, Cătălin Drulă are dreptate: e prea puţin, e cam târziu şi, cu siguranţă, nu e 
ceea ce trebuie. E un program care pare gândit de doi miniştri care se pricep la toate: 
Gabriela Firea, de la Familie, şi Marius Budăi, populistul de la Muncă. Două persoane 
care, în general, n-au treabă cu realitatea, ei acţionează dintr-un curat instinct popu-
listo-socialist utopic. (Dumitru Manolăchescu) PAGINA 3

Pas înainte pentru 
modernizarea străzii 
Fermei?
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Deși în această perioadă locuitorii din 
zona Buzaielor (și nu numai) ar fi trebuit să 
se bucure de inaugurarea noului pod de la 
Budila, distrus de viituri în 2018, Compania 
Națională de Căi Ferate „CFR” S.A. infor-
mează că stadiul de execuție al lucrărilor 
este de doar 51%, conform unui răspuns 
transmis redacției Observatorul de Covasna 
– CovasnaMedia.ro. 

Lucrările pentru obiectivul de investiții 
„Reconstrucție pod și amenajare albie km 
17+318 linia 317 Hărman - Întorsura Buzăului” 
sunt realizate de o asociere de firme: SC Confer 
Grup SRL, SC Construcții Feroviare Drumuri 
Poduri SRL și Radaria SRL.  

În răspunsul Companiei Naționale de Căi 
Ferate „CFR” S.A. pentru redacția noastră se 
arată că sunt prevăzute finanțările necesare 
pentru reconstrucția podului și urmează să 
fie chiar suplimentate, printr-o realocare, pe 
parcursul acestui an. PAGINA 5

Liceul „Nicolae Bălcescu” începe 
o revoluţie a colectării selective 
Școala va lansa un proiect despre importanţa strângerii selective

Colectarea selectivă a deșeurilor este tema 
unui proiect care se va derula în perioada 1 
mai – 1 iulie a.c., în cadrul Liceului Tehnologic 
„Nicolae Bălcescu” din Întorsura Buzăului. Pro-
gramul are un buget de 3.000 de lei, dintre care 
2.700 de lei este o finanțare nerambursabilă 
asigurată de Consiliul Județean Covasna.  

Unul dintre obiectivele proiectului este dotarea 
celor 13 săli de clasă cu sisteme de colectare se-
lectivă a deșeurilor. PAGINA 4

Unul dintre obstacolele în calea modernizării străzii Fermei din 
Sfântu Gheorghe a fost înlăturat în ședința ordinară a Consiliului 
Local din luna martie, au anunțat autoritățile locale. PAGINA 4

O clădire veche de  
peste 100 de ani va fi 
transformată în centru 
comunitar la Breţcu

Fosta Cooperativă de Consum din comuna 
Brețcu va fi renovată și transformată într-un 
centru comunitar cu scop de socializare pentru 
tineri, dar și pentru pensionari, ne-a spus pri-
marul comunei. O parte a clădirii va fi destinată 
vânzării de produse lactate și carne. 

Primăria Brețcu dorește să implementeze pro-
iectul de investiții „Reabilitarea clădirii comerciale 
din Comuna Brețcu, jud. Covasna”. PAGINA 3

Tot mai mulţi copii cu vârste între 4 şi 10 ani ajung 
la spital cu enterocolite virale, avertizează SJU 

Spitalul Județean de Urgență (SJU) din Sfântu Gheorghe atrage 
atenția asupra faptului că tot mai mulţi copii cu vârste cuprinse între 
4 şi 10 ani ajung la spital cu enterocolite virale. În acest context, 
unitatea medicală a transmis și o serie de recomandări părinților. Cel 

mai important mesaj este că administrarea de antibiotice trebuie 
evitată, iar tratamentul medicamentos nu trebuie inițiat fără acordul 
unui medic.  
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